

**ANALISIS PANGAJARAN NGAGUNAKEUN EDMODO DINA MATA
PELAJARAN WIRUSAHA PIKEUN KELAS XII DPIB DI SMKN 1
MAJALENGKA TAUN AJARAN 2020-2021**

Ku

Devi Yulia Kamayanthy

NPM.16502007

RINGKESAN

Tujuan tina panilitian ieu nyaéta (1) nangtoskeun panggunaan Edmodo dina mata pelajaran wirausaha di kelas XII DPIB SMKN 1 Majalengka. (2) Nyaho kaunggulan jeung kakurangan ngagunakeun Edmodo dina mata pelajaran wirausaha di kelas XII DPIB SMKN 1 Majalengka. (3) Nyaho usaha guru dina ngungkulan kakurangan panggunaan Edmodo dina mata pelajaran kewirausahaan di kelas XII DPIB SMKN 1 Majalengka. Méthode anu digunakeun nyaéta metode deskriptif kalayan pendekatan kuantitatif. Téhnik ngumpulkeun data anu digunakeun nyaéta angket sareng wawancara, sareng téhnik ngolah data anu digunakeun nyaéta tés validitas, tés reliabilitas, sareng tés deskriptif kalayan bantosan SPSS 26 pikeun *windows*. Patarosan dina pangajaran ieu maca kumaha panggunaan Edmodo dina mata pelajaran wirausaha. Dumasar kana analisis data anu parantos dilakukeun, (1) panggunaan Edmodo dina diajar wirausaha rata-rata 3,83 kalayan perséntase 76,67% anu aya dina kriteria anu saé. (2) kaunggulan sareng kalemahan ngagunakeun Edmodo dina diajar wirausaha rata-rata 3,84 kalayan perséntase 76,85% sareng aya dina kriteria anu disatujuan. (3) aya upaya guru pikeun ngungkulan kalemahan panggunaan Edmodo, nyaéta guru salawasna ningkatkeun interaksi sareng murid, nyayogikeun pidéo atanapi tautan dina matéri diajar pikeun ningkatkeun pamahaman murid. Janten tiasa dicindekkeun yén hasil tina panilitian ieu nunjukkeun gampangna ngagunakeun Edmodo dina diajar wirausaha. Saran tina panilitian ieu nyaéta (1) Pikeun sakola, dipiharep yén sakola bakal tiasa mempermudah kakurangan dina panggunaan Edmodo sareng nyayogikeun dukungan lengkep pikeun kontinuitas kagiatan diajar. (2) Guru dipiharep langkung ngartos kana fitur-fitur anu aya di Edmodo sareng tiasa ngamangpaatkeun Edmodo. (3) Pikeun murid, siswa dipiharep tiasa ngamangpaatkeun sababaraha rupa fitur anu aya di Edmodo sareng tiasa ngembangkeun dirina janten langkung aktip dina kagiatan diajar. (4) Pikeun panaliti satuluyna, dipiharep skripsi ieu tiasa janten acuan salaku bahan pikeun panilitian salajengna.

Kata kunci: Edmodo, diajar wirausaha